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Referat  
fra møde i skolebestyrelsen for Skolen på Herredsåsen  
onsdag den 26.09.2007 kl. 19.00 – 21.00 
Sted: Mødelokale 1+2 
 
Medlemmer: Bettina Andreassen, Ebbe Rønne, Eva Levinsen, Inge Andersen, 
Ole Espersen, Søren Schultz, Tina Hillersborg, Hans Jakob Madsen, Viggo 
Kjær, Claus Bülow, eleverne Cecilia Madsen og Kris Larsen.  
 
Gæster: Bente Petersen, Solveig Hansen, Chr. Østergaard.   
 
Fraværende: Tina Hillersborg, Viggo Kjær, eleverne Cecilia Madsen og Kris 
Larsen 
 

Referat, der offentliggøres 
 
 
17.01.01. 
530. Godkendelse af dagsorden. 
godkendt 
   
 
 
17.01.01. 
531. Godkendelse af referat (medsendes).   
godkendt 
   
 
 
17.02.25 
532. Skoleintra på Herredsåsen – herunder: Skal der være chatrooms? 
Ordet chatrooms erstattes af "debatforum". 
Oplæg ved afdelingsleder Chr. Østergaard. 
Debatforum sættes ikke i gang i denne omgang. 
 
 
 
17.01.04. 
533. Skolestruktur. 
Videre drøftelse af oplæg til fremtidig skolestruktur i Kalundborg Kommune. 

      Nye overvejelser medskrives i formandens oplæg – lægges efterfølgende på nettet. 
 
 

17.07.00. 
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534. Evaluering af trivselsarrangementet den 24.sept.  
Et godt arrangement, med det rigtige budskab. Der deltog for få forældre. Andre lig- 
nende arrangementer kan lægges i forbindelse med klasseforældremøder, så temaet  
efterfølgende kan drøftes i klasseregi. 
Der iværksættes en undersøgelse om årsagen til det ringe fremmøde. Undersøgelsen  
skal bl.a. belyse om budskabet er nået ud til forældrene via forældreintra. 

 
 
 

17.02.00.Ø 
535. Økonomiopfølgning pr. ultimo september 2007. 
Forbruget følger den aftalte norm. 

 
       
 

17.02.00.Ø 
536. Budget 2008. (Skolebestyrelsens udtalelse er afsendt).  
Skrivelse er afsendt 
 
 
 
17.07.00. 
537. Opfølgning på Partnerskabsaftale. (vedhæftet).  
Gennemgået og drøftet 

  
 
 
17.01.01. 
538.  Meddelelser 

 Elevrådet. Elevmedansvar for klasselokaler med "smiley-
ordning" 

 
 Skolebestyrelsen. Ønske om oplysninger om næste års 

skolebestyrelseskonference 
 

 Skolelederne. SSP. Musikansøgning, Ramadan.  
 

 Pædagogisk Råd. Intet. 
 

 SFO. 6 pædagoger på musikkursus. 
 
 Kantinen. Følgende er drøftet på kantinemøde: Støjdæmpning, 

flere udleveringssteder, bestilling via net, begrænsning af 
sortiment, færre børn i kantinen ad gangen. 
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Eventuelt. 

 Skrivelse vedr. "Sikker skolevej" mangler svar. Der skal rykkes. 
 parkeringsproblemer ved morgenaflevering Hus 1 
 forældre skal kun give korte meddelelser til læreren ved 

aflevering af børn om morgenen – børnene må ikke miste 
undervisningstid 

 
 
 
 
Næste møde: 30. oktober 2007 kl. 19.00 

 
 
 
 
         

 
 
 
 


